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Er gebeurt veel op onderwijsgebied. Er worden door de overheid veel nieuwe plannen gemaakt 

en er wordt veel met budgetten geschoven. Niet voor niets is de onderwijsminister vaak op de 

TV. De MR heeft in de laatste vergaderingen van dit schooljaar een vinger aan de pols gehouden 

om te volgen welke invloeden al die veranderingen op onze school hebben. We informeren u 

hierbij over de belangrijkste onderwerpen die door ons zijn behandeld. 

 
Formatie 
Aan het eind van het schooljaar staat altijd het formatieplan op de agenda van de MR. Hoe zien 
de groepen eruit volgend jaar, welke leerlingenaantallen horen daarbij en wie gaat welke groep 
'draaien’. Daarbij spelen ook de steeds wisselende financiën een belangrijke rol. Het concept 
plan is in de april- en de mei-vergadering besproken. Maar uiteindelijk hebben we een extra ver-
gadering ingelast om met het bijgestelde formatieplan te kunnen instemmen. U bent hierover in-
middels per brief geïnformeerd. 
 
Lestijden en vakantierooster 
Ook het vakantierooster hebt u inmiddels per mail ontvangen. Het rooster en de lestijden zijn ge-
baseerd op uitgangspunten die we daarvoor enkele jaren geleden hebben geformuleerd. Het 
compromis van een aaneengesloten week met studiedagen gekoppeld aan de vakantie en een 
aantal studiemiddagen en studiedagen verdeeld over het schooljaar zijn in het rooster opgeno-
men. 
 
Samenvoeging Xpect Primair en Kinderopvanggroep 
De samenvoeging van een deel van de Kinderopvanggroep en Xpect Primair is sinds het begin 
van het jaar een feit. Dit kalenderjaar wordt gebruikt om de beide organisaties samen te voegen 
tot een aansluitend en elkaar ondersteunend en versterkend geheel. De samenvoeging van kin-
deropvang met basisonderwijs wordt gezien als een logische vorm waarmee de optimale ontwik-
keling van kinderen van 0 tot 13 jaar kan worden gecreëerd. Ook op onze school zijn daarom en-
kele belangrijke aanpassing in gang gezet. Over de eerste stappen hebt u al een brief ontvangen. 
De MR wil bij deze ontwikkeling nauw betrokken zijn. U kunt hierover in het volgend schooljaar 
meer informatie verwachten. 
 
Evaluaties 
Door de grote dynamiek in de onderwijswereld is het belangrijk om regelmatig even stil te staan 
en terug te kijken. Dat hebben we in de laatste 2 vergaderingen dan ook gedaan. We hebben 
daarbij onder andere gekeken naar de resultaten van eindtoets Route 8, de door de directeur op-
gesteld managementrapportage en het Auditrapport dat is opgesteld door collega's van andere 
scholen uit Oud Reeshof. We denken als MR graag mee om, waar mogelijk, verbeterpunten te 
benoemen. 
 
Samenstelling oudergeleding MR 
Voor de vacature die eind dit jaar ontstaat in de oudergeleding hebben we een nieuw lid kunnen 
werven. Rieneke Vinken zal de plek van Jonneke Nijman volgend schooljaar innemen. Jonneke 
is drie jaar lid geweest van de MR. We willen haar graag bedanken voor haar grote interesse en 
nauwe betrokkenheid bij het wel en wee van onze school. En ook voor de verslaglegging van de 
vergaderingen die zij voor haar rekening heeft genomen. 
 
Rest ons iedereen een fijne afsluiting van het schooljaar en een heel fijne zomervakantie toe te 
wensen. 


